
The Seattle Public Library     October 2022

Levy Priority Survey Findings

The Seattle Public Library recently conducted a public survey in 8 languages that asked Seattle
residents about their perceptions of the Library, how Library use had shifted during COVID-19 and
preferred Library hours. We received more than 4,600 responses, which generally matched the
City's demographics. The results, summarized below, will inform how we expand levy-supported
open hours and more. Find more at spl.org/Levy. Thank you!

Most Respondents View the Library as Essential

SPL is essential, like roads, schools and utilities
(97% in 
2018)agree98%

SPL improves the overall quality of life in the city
(97% in 
2018)agree98%

SPL is particularly important for people with less
access to resources and opportunities 

(92% in 
2018)agree95%

Respondents were asked to select the branches they would most likely visit in the future. On
average, they selected two branches (excluding Central Library which had 1,584 responses).

Responses by Neighborhood Branch
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SPL is welcoming to all
(92% in 
2018)90%agree

97%
2018年为

西雅图公共图书馆最近以8种语言进行了一项公众调查，询问西雅图居民对图书馆的看法，图书
馆的使用在COVID-19新冠疫情期间发生了怎样的变化，以及图书馆的首选开放时间。我们收到
了4,600多份回复，大体上与西雅图市的人口统计数据相符。结果总结如下，我们后续还将告知
如何使用税款的支持来延长开放时间等。您可以spl.org/Levy上找到更多信息。谢谢!

图书馆税用途优先级调查结果

大多数受访者认为图书馆是必不可少的

分馆的回应

2022年11月

受访者被要求选择他们将来最有可能
访问的分支机构。平均而言,他们选
择了两个分馆（不包括收到1,584 份
回复的中央图书馆）.

www.spl.org/Levy

SPL es un servicio esencial, al igual que las carreteras, las escuelas y los servicios públicos.

SPL改善了城市的整体生活质量

同意

同意

同意

同意

SPL是必不可少的，就像道路、学校和公共事业一样业一样

SPL对于资源和机会较少的人尤为重要

SPL欢迎所有人

ZH

97%
2018年为

92%
2018年为

92%
2018年为



图书馆税用途优先级调查结果

工作日的时间段偏好

其他的重要发现

The Seattle Public Library

Levy Priority Survey Findings

Weekend Preferences by Time of Day

38%41%

55%

46%

10 a.m. - noon

71%72%

noon - 5 p.m. Up to 6 p.m.
On the weekend, survey respondents indicated they were most likely to visit between noon and 5 p.m, followed by morning hours.

Saturday
Sunday

Weekday Preferences by Time of Day

Survey respondents indicated that they weremost likely to visit the Library between noonand 5 p.m. during the week.

25%

48%

65%

53%

22%

Up to 
9 p.m.

noon -
5 p.m.

5 p.m. -
8 p.m.

10 a.m. -
noon

As early 
as 9 a.m.

Respondents supported exchanging someopen hours for 24/7 access to physicalmaterials (e.g. holds pick-up lockers), but withthe least support in Southeast Seattle.

The 2019 Library Levy, which Seattle voters
overwhelmingly approved in August 2019,
is a seven-year, $219.1 million property tax levy
to maintain and enhance Library services. It
supplements city funding to support core Library
services, including open hours, collection
development, technology services, children’s
programming, building maintenance and seismic
retrofit projects.

Read about the levy and its most recent
accomplishments at spl.org/Levy.

Most survey respondents prefer Library openhours that reflect the needs of theirneighborhoods over the same schedulescitywide.

Other Key Findings 

Respondents indicated that they were morelikely to visit the Library on the weekend.Saturday was the most popular day of theweek, followed by Sunday and Friday.

Most respondents ranked providing books andmaterials as the most important Library service.Neighborhoods in Southeast Seattle rankedwelcoming spaces, computer access, andsupportive services as more important than inother parts of the city.

Overall, Mondays were the least popular day,but there were differences betweenneighborhoods. Patrons at NewHolly, RainierBeach, and Columbia branches preferredMondays over Sundays.

About the Library Levy

    October 2022

参与调查的受访者表示，在周中，他们最有可能在
中午12点到下午5点之间到访图书馆。

周末的时间段偏好
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    October 2022

参与调查的受访者表示，在周末，他们最有可能在中午
12点到下午5点之间到访图书馆，其次是早上。

与全市实行相同的开放时间相比，大多数参与调查的受
访者表示他们更喜欢反映其社区需求的图书馆开放时
间。

大多数受访者将提供书籍和资料列为最重要的图书馆服
务。西雅图东南边的街区将欢迎空间、计算机访问和支
持服务列为比城市其他地区更重要的图书馆服务。

受访者表示他们更有可能在周末到访图书馆。周六是一
周中最受欢迎的一天，其次是周日和周五。

总体而言，周一是最不受欢迎的一天，但社区之间存在
差异。NewHolly、Rainier Beach 和 Columbia分馆的顾
客更喜欢周一而不是周日。

受访者支持延长开放时间的提议换成24小时7天全天候可
获取实体资料（例如，持有提货柜），但此提议在西雅
图东南边获得的支持最少。

关于图书馆税

西雅图选民于2019年8月以压倒性
多数通过了 2019年图书馆税的
提案。这是一项为期七年、价值
2.191亿美元的财产税，用于维持
和加强图书馆服务。它补充了城
市资金以支持核心图书馆服务，
包括开放时间、收藏开发、技术
服务、儿童节目、建筑维护和地
震改造项目。

在www.spl.org/Levy上阅读有关
图书馆税及其该税的最新用途信
息。

早上9点 早上10点
到中午
12点

中午12点
到下午
5点

下午5点到
晚上8点

晚上9点
以前

早上10点到中午
12点

中午12点到下
午5点

下午6点以前

周六

周日


